
Записник

Са четврте седнице Савета родитеља Предшколске установе „Весело детињство“
Рашка, одржане дана 05.06.2025. год. у просторијама установе у Рашки, са почетком у
15:10 часова.

Дневни ред

1. Усвајање записника са предходне седнице Савета родитеља;

2. Разматрање ИЗВЕШТАЈА о  остваривању једнодневног излета  у Врњачку Бању за
децу Припремног предшколског програма;

3. Унапређење рада установе, предлози;

4. Текућа питања.

Седници присуствује директорка Виолета Кнежевић и секретар установе  Соња
Николић Дражовић.

Присутни чланови савета: Нешовић Петровић Ивана, Јаковљевић Марко,
Ковачевић Милица, Радојка Прибановић, Вулићевић Маја, Трикошанин Ивана,
Димитријевић Марина,  Вукашиновић Александра, Секулић Јелена, Катарина Кошанин и
Дугалић Сузана и Александра Сочанац. Остали представници оправдано одсутни.

Председница констатује да кворум за одржавање седнице постоји. Усваја се
једногласно дневни ред.

Затим преседница ставља на гласање и записник са предходне седнице који је
једногласно усвојен.

Друга тачка дневног реда: Разматрање ИЗВЕШТАЈА о  остваривању једнодневног
излета  у Врњачку Бању за децу Припремног предшколског програма;Известилац по овој
тачки је била директор установе уместо руководилаца актива предшколских група
Наташа Цветковић, која из оправданих разлога није могла да поднесе извештај.
Директорка Виолета Кнежевић је чланове упознала са извештајем који су добили у
материјалу. Чланови савета родитеља Предшколске установе „Весело детињство“ Рашка
разматрали су Извештај о једнодневном излету у Врњачку Бању, деловодни број 989 од
03.06.2025.године.



Трећа тачка дневног реда: Унапређење рада установе, предлози

Директорка је позвала чланове да се изјасне о раду наше установе, било у васпитно
-образованом раду, било о простору, о целокупном раду установе.Битно је како од стране
установе тако и од стране родитеља  да влада једна позитивна атмосвера у окружењу у
коме бораве деца.Представници су се сложили са истим. Предложили су да још више
родитељи треба да учествују у раду установе. Похвалили су осликано двориште од стране
родитеља и васпитача и да треба таквих акција да буде још више, заједништво у раду је
битно.

Текућих питања није било.
Напомена: Саствани део овог записника је Извештај о једнодневном излету у

Врњачку Бању, деловодни број 989 од 03.06.2025.године.

Завршено у 16,00 часова.

МП
Записничар Председник савета родитеља

Марина Димитријевић Радојка Прибановић
________________________ ___________________________


